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Abstract (en)
The lock (1) has a bolt (4) operable via a lock nut (2). The lock nut is directly or indirectly brought in engagement with a connecting rod (5) for pulling
the bolt. A control element (10) with a control curve is arranged at the connecting rod. The lock nut includes an engagement unit, which is engaged
at the control curve for linear displacement of the connecting rod in a longitudinal direction and for pulling the bolt by rotating the lock nut in an
opening direction. The lock nut includes two latch parts, which are rotatable independently of one another.

Abstract (de)
Ein Türschloss (1) weist eine Schlossnuss (2), einen über die Schlossnuss (2) betätigbaren Schwenkriegel (4) und eine Falle (3) auf. Zum Einziehen
des Riegels (4) ist die Schlossnuss (2) direkt oder indirekt mit einer Schubstange (5) in Eingriff bringbar ist. An der Schubstange (5) ist hierzu ein
Steuerelement (10) mit einer Steuerkurve (11) befestigt. Die Schlossnuss (2) enthält über ein Kugellager drehbar gelagerte Rollen (12), die die bei
Betätigen der Schlossnuss in einer Öffnungsbewegung an der Steuerkurve (11) des Steuerelements abstützbar und entlang fahrbar ist.
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